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§ 28 C 

Övriga frågor och information 

Skrivelse om behovet av förstärkt trygghetsarbete i stadens    
simhallar. 

 
Skrivelse om behovet av förstärkt trygghetsarbete i stadens simhallar Bo Sundin m.fl. (M).   

 
BESLUT  
Idrottsnämnden beslutar att lämna nedanstående skrivelse till förvaltningen för beredning 

 

Skrivelse om behovet av förstärkt trygghetsarbete i stadens simhallar 

Alla förvaltningar och bolag i Stockholms stad rapporterar och följer upp incidenter. 2017 

rapporterades över 100 tillbud i stadens simhallar, nästan lika många som de två tidigare åren 

sammanlagda. En tredjedel av dessa incidenter handlade om hot, våld, ordningsstörningar och 

sexuella ofredanden.  

 
Stockholms stad har ett ansvar att se till att besökarna känner sig trygga och välkomna i våra 

simhallar och idrottsanläggningar. Det är uppenbart att vi fortsatt behöver förstärka 

trygghetsarbetet. Genom ökad bemanning, ordningsvakter och kameraövervakning får vi 

bättre verktyg för att nå dit, men vi behöver också befogenheter att kunna stänga av personer 

som inte kan sköta sig för att kunna upprätthålla ordningen. 

 

Moderaterna i Stockholms stad förslår riktade satsningar för att garantera tryggheten för 

stadens idrottsanläggningar och simhallar. Satsningen ska gå till att ta in ordningsvakter vid 

behov i syfte att upprätthålla en trygg miljö samt till andra trygghetsskapande åtgärder. 

 

Med anledning av detta vill vi ställa följande frågor till förvaltningen: 

1. Vad är enligt förvaltningen anledningen till att antalet tillbud ökat kraftigt de senaste 

åren? 



 

 

2. Vilka aktiva åtgärder kan vidtas för att säkerställa människors rätt att bada utan att bli 

sexuellt trakasserade eller utsatta för hot, våld eller ordningsstörningar i stadens 

badanläggningar? 

3. Hur kan staden skaffa sig systematisk kunskap om dessa brott så att vi kan följa upp 

att de åtgärder vi vidtar leder till önskat resultat? 

4. Hur ser förvaltningen på risken för att mörkertal existerar när det gäller ofredanden, 

ordningsstörningar, hot och våld på stadens simhallar? 

5. Hur ser lägesbilden ut gällande polisanmälningar för stadens simhallar och 

idrottsanläggningar? 
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